
Subject: На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов; Относно: Изменение и допълнение на 
Наредбата за прием на деца в общинските детски градини на територията на Столична община 

 

Уважаеми г-н доц. Чобанов,  
 

 

Достъпа до общински градини е социална, а не премиум услуга и всички трябва да са наясно с 
това. Поради огромната липса на места, мисля че е задължително да се отпуснат всички 

неотпуснати места. Всеки който е недоволен от големите групи е свободен да отпише детето си 
и да потърси друга алтернатива. Градините не са лична собственост на тези, които са се 

класирали за да определят те дали да се приемат още деца. Десетилетия наред е имало групи 
по 30 и повече деца, включително и моето поколение е израсло в такива групи и сме станали 

хора. Що се отнася до уседналостта - подкрепям да има такава по район, за да не се разкарват 

децата по 20 километра дневно от вкъщи до градина и освен това тези, които живеят по-дълго 
в един район да имат предимство при приема. Когато си избираш къде да живееш в София, 

трябва да гледаш всичко- инфраструктура,  улици, близост до магазини, до болница, до център, 
има ли градина и училище, а не да се сещаш в последният момент, че като струва наполовина 

от съседните райони, това не е било случайно. 

 
 

С уважение, Милен Георгиев 

 


